
1 
 

Emlékeztető 

 
Helyszíne:  EVDSZ Fehérvári út 108-112 IV. emeleti VERTESZ tárgyaló 
Időpontja:  2015. augusztus 26. (szerda) 11.00 óra 
  
Napirendi pontok: 
Levezető elnök:   Téglás József 
Jegyzőkönyvvezető: Bertafalvi Hortenzia Fanni 
 

1. Az előző SZV ülés jegyzőkönyvének elfogadása 
Előterjesztő: Téglás József 
 

2. Tájékoztató az EVDSZ 2015. I-VI havi gazdálkodásáról 
Előterjesztő: dr. Szilágyi József 

 
3. EVDSZ II. Taggyűlés tervezése, megvitatása, elfogadása 

o ajánlott helyszín, időpont, választások előkészítése, választási bizottság 
tagjainak és elnökének felkérése 

o 25 éves az EVDSZ 
Előterjesztők: dr. Szilágyi József, Téglás József  
 

4. EVDSZ Alapszabály módosítások (bírósági bejegyzés kezdeményezése) 
Előterjesztők: dr. Szilágyi József, dr. Kiss Mihály  
 

5. Országos aláírásgyűjtés 
Népszavazás: a férfiaknak 40 éves munkaviszony utáni nyugdíjáért 
Előterjesztő: Téglás József 
 

6. Egyebek 

 EVDSZ tagkártyához kötődő szolgáltatások 

 TÁMOP projekt  

 Egyeztetések: 
 újabb egyezetési forduló a politikai pártokkal 
 ágazati szakszervezeti egyeztetések előkészítése 

 Tájékoztató az Ifjúsági Tagozat munkájáról  

 Dr. Krizsán Szilárd és Dr. Farkas Csaba ügyvédi megbízási szerződés 
helyzetértékelés (VKSZ támogatások) 

 Tájékoztató: a LIGA Tanács tevékenységéről és a VÁPB ülésekről 
Témafelelősök: Tóth Andrea, Téglás József, Keindl Zoltán, dr. Szilágyi József, 

Elnökség 
 

 

Téglás József EVDSZ elnökhelyettes köszöntötte a jelenlévőket és megállapította, 

hogy a testület a jelenlévő és a meghatalmazásokkal biztosított, összesen 94 

mandátummal határozatképes. Előterjesztette az írásban megküldött napirendi 

pontokat, melyet a résztvevők egyhangúlag elfogadtak.  
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Az első napirendi pont keretében Téglás József tájékoztatta az SZV-t arról, hogy a 

2015. június 2-3-i ülés emlékeztetőjéhez két módosítási javaslat is érkezett. Az így 

kiegészített jegyzőkönyvet az SZV egyhangúlag elfogadta.  

 

A második napirendi pont keretében az EVDSZ I. féléves gazdálkodásáról tartott 

beszámolót az elnök. Az éves szinten előre jelzett +12 millió forintos eredmény 

jelenleg -3,2 millió Ft-nál tart. Az elmaradás okaként azt jelölte meg, hogy a bevételi 

oldal nem teljesült az elvárt szinten (Pl. a tervezetthez képest kevesebb 

tagdíjbefizetés).  

A kiadási oldal ezzel szemben 2,2 millió Ft-tal többet mutat jelenleg, melynek okai a 

következők: 

1. EU pályázatírás; 

2. Irányítóbizottsági üléseken való részvétel (2 alkalom); 

3. Jutalom kifizetés a TÁMOP pályázattal kapcsolatosan; 

4. 13. havi bér kifizetése az első félévre esett; 

5. CGT delegáció költsége. 

A TÁMOP projektben történt adminisztratív hiba miatt 1 millió Ft-os túlköltés történt. 

Ezt követően a következő hozzászólások hangzottak el: 

 tájékoztatás kérése a tagdíj befizetések jelenlegi állapotáról; 

 a pécsi MÉSZ teljesíti-e az általa vállalt és az SZV határozatban elfogadott 

fizetési kötelezettségeket.  

Hozzászólók: Pinczés Ernő 

 

A harmadik napirendi pont keretében dr. Szilágyi József tájékoztatta a jelenlévőket 

arról, hogy az Elnökség megtárgyalta az EVDSZ II. Taggyűlésének megrendezésével 

kapcsolatos részleteket.  

Dr. Szilágyi József tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy az előzetes ütemterv 

alapján (beszámolók ismertetése és elfogadása, FB és SZV tagválasztás, jubileumi 

ünnepség) az Elnökség a Szövetségi Vezetőségre bízza a rendezvény 

időtartamának (1 vagy 2 napos) eldöntését.  

 

Ezt követően az alábbi hozzászólások hangzottak el: 

 

 költségvetési okok miatt és a LIGA Szakszervezetek elnökét ért negatív 

médiakampány miatt egy napos legyen a Taggyűlés; 

 várhatóan egy fordulós választás lesz a II. Taggyűlésen; 
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 két napos rendezvény alkalmával a résztvevőknek lehetőségük nyílik jobban 

megismerni a más tagszakszervezetek tagjait; 

 túlságosan zsúfolt lesz a program egy napos rendezés esetén; 

 az EVDSZ 25 éves és ennek ünnepi keretek közötti megünneplése egy újabb 

találkozást igényelne, melynek újabb költségei jelentkeznének; 

 döntés esetén, továbbfolytatódhatnak az ártárgyalások; 

 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

35/2015. (08.26.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség döntött arról, hogy az 

EVDSZ II. Taggyűlését két napos rendezvény keretében tartja meg.  

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: két ellenszavazattal és két tartózkodással elfogadva. 

 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta az SZV-t arról, hogy a szövetség összesen 6 

szállodától kért és kapott ajánlatot az alábbi paraméterek alapján: 

 legalább 150 fő befogadására és elszállásolására alkalmas legyen (egy 

épületben biztosítsa erre a lehetőséget);  

 megfelelő méretű és felszereltségű konferenciaterem álljon rendelkezésre; 

 étkezések, kávészünetek problémamentes lebonyolítása; 

 megfelelő környezet az EVDSZ 25. jubileumi ünnepségének megtartásához. 

Az ajánlatokról készített összesítő táblázat kiosztásra került a jelenlevők részére. A 

helyszín könnyebb kiválasztása érdekében két helyszín és költségei mérlegelését 

javasolja az Elnökség. Ezek a Thermál Hotel Visegrád és a Sungarden Hotelt 

ajánlata: 

 összes költség: amely a teljes rendezvény lebonyolításának költségeit 

tartalmazza; 

 egy főre jutó költség: amely tartalmazza a tagszakszervezeti résztvevő (1 fő) 

szállását idegenforgalmi adóval együtt, ellátását (étkezés, italfogyasztás, 

bekészítés); 

 EVDSZ költsége: a tagszakszervezeti résztvevők költségein felüli kiadások (a 

25. jubileumi ünnepség rendezésének költségei, meghívott vendégekre eső 

költségek). 

Az EVDSZ elnöke felhívta a figyelmet arra, hogy az Elnökség a kiválasztáskor az 

alábbi szempontok mérlegelését javasolja az SZV részére:  

 ár/értékarány 

 elhelyezkedés 
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 előnyök-hátrányok 

 

Hozzászólók: Hatvani Jácint, Pinczés Ernő, Debreczeni Dezsőné, Dr. Kiss Mihály 

 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

36/2015. (08.26.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség döntött arról, hogy az 

EVDSZ II. Taggyűlését a Thermál Hotel Visegrád-ban rendezi meg.  

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: négy ellenszavazattal elfogadva. 

 

 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az ajánlatot adó szállodáknál 

rendelkezésre álló szabad kapacitások alapján 2015. november 17-18-i időpontban 

javasolja az EVDSZ II. Taggyűlésének megtartását. 

 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

37/2015. (08.26.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség döntött arról, hogy az 

EVDSZ II. Taggyűlését 2015. november 17-18-án tartja meg.  

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: két tartózkodással elfogadva. 

 

Ezt követően az EVDSZ elnöke javaslatot tett a II. Taggyűlésre meghívandó 

szervezeteket illetően: 

 külföldi szervezetek: EPSU, IndustriAll, CGT, Ver.di, az osztrák és az orosz 

szakszervezet  

 belföldi szervezetek: VTMSZ, VitSport Alapítvány, Egymásért Együtt 

Alapítvány, Vitamin Egészségpénztár, Pannónia 

Nyugdíjpénztár, Pannónia Önkéntes Pénztár, LIGA 

Szakszervezetek, VIMFÓ, VÜTFÓ, BDSZ, VKDSZ, 

VDSZ  

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

38/2015. (08.26.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség döntött arról, hogy az 

EVDSZ II. Taggyűlésre az alábbi bel-, illetve külföldi szervezeteket hívja meg:  

 külföldi szervezetek: EPSU, IndustriAll, CGT, Ver.di, az osztrák és az 

orosz szakszervezet  
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 belföldi szervezetek: VTMSZ, VitSport Alapítvány, Egymásért Együtt 

Alapítvány, Vitamin Egészségpénztár, Pannónia 

Nyugdíjpénztár, Pannónia Önkéntes Pénztár, 

LIGA Szakszervezetek, VIMFÓ, VÜTFÓ, BDSZ, 

VKDSZ, VDSZ  

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta a jelenlévőket a II. Taggyűlésen átadásra kerülő 

elismeréseket illetően: 

 várhatóan 5 elismerés (Emléklap és Kisplasztika) átadása a jelölések alapján; 

 tagszervezéssel kapcsolatos elismerések; 

 kb. 5-10 jubileumi (25 éves ünnepség alkalmából) elismerés – EVDSZ plakett 

– átadása javaslatok alapján (nyugdíjas, ifjúság, nemzetközi, jelenlegi 

munkatársak közül).  

Javasolta, hogy a tagszakszervezetek a résztvevők összeírásánál vegyék figyelembe 

az EVDSZ fennállása óta aranygyűrűvel kitüntetett személyeket, és lehetőség szerint 

őket is hívják meg a rendezvényre.  

Ezt követően az alábbi hozzászólások hangzottak el: 

 az aranygyűrűvel korábban elismert személyek neve kerüljön kiküldésre az 

SZV-nek annak érdekében, hogy megkönnyítse az tagszakszervezeti elnökök 

elismerésre felterjesztett személyekkel kapcsolatos javaslatait. 

Hozzászólók: Nagy Sándor. Pinczés Ernő 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

39/2015. (08.26.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség megtárgyalta és 

döntött az EVDSZ II. Taggyűlésén kiosztásra kerülő elismerésekről és azok 

módjáról a következők szerint:  

 5 kisplasztika átadása a jelölések alapján; 

 tagszervezéssel kapcsolatos elismerések; 

 kb. 5-10 jubileumi (25 éves ünnepség alkalmából) elismerés – EVDSZ 

plakett – átadása javaslatok alapján (nyugdíjas, ifjúság, nemzetközi, 

jelenlegi munkatársak közül).  

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 
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Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

A napirendi pont keretében az EVDSZ elnöke tájékoztatta az SZV  tagjait arról, hogy 

a II. Taggyűlés keretében az Alapszabály módosítására is sor kerül. A módosított 

Alapszabály törvényi kötelezettség alapján rendelkezik arról, hogy a szövetség 

Felügyelő Bizottságot hoz létre, amely átveszi a jelenlegi Gazdasági Ellenőrző és az 

Etikai Bizottság feladatait. Ennek okán sor kerül a Választási Bizottság felállítására, 

melynek javasolt összetétele döntően megegyezik a 2013. évi Kongresszus 

Választási Bizottságával. Változás, hogy a BERT részéről Kovács Lajos veszi át a 

tagságot Nagy Lászlótól. A Választási Bizottság elnöke Lőrincz László PADOSZ 

elnök lenne. A javasolt tagok és az elnök – előzetes felkérés alapján – egyaránt 

elvállalták a felkérést.  

Dr. Szilágyi József felhívta a figyelmet arra, hogy a megválasztott FB tag 

összeférhetetlenség miatt nem tölthet be sem elnökségi, sem SZV, sem SZV pót tagi 

tisztséget a szövetségen belül. 

Hozzászólók: Néber Tibor 

 

40/2015. (08.26.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség – elnökségi 

előterjesztés alapján – felkéri az alábbi személyeket az EVDSZ Választási 

Bizottságában (VB) való részvételre. Javasolja a VB-nek, hogy Lőrincz Lászlót 

bízza meg a bizottság elnöki feladatainak ellátásával. Az SZV felkérte a 

Választási Bizottságot az EVDSZ II. Taggyűlésére való felkészülés feladatainak 

ellátására és a tagszervezeti jelölések szerinti jelöltállítási javaslatok 

előkészítésére.  

 

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

A negyedik napirendi pont keretében az EVDSZ Alapszabály módosításáról tárgyalt 

az SZV. Dr. Szilágyi József Dr. Kiss Mihály szakértőt kérte fel a módosítások és azok 

okainak ismertetésére, tekintettel arra, hogy ő készítette el a javaslatot az 

NÉV Telefonszám E-mail 

Lőrincz László 06-20-930-9612 lorinczl@npp.hu  

Harmath Péter 06-20-211-1064 hzshp@tolna.net 

Masa Imre Lászlóné 06-30-269-4016 gyongyi.masane@edf.hu  

Juhász Gyuláné 06-20-940-3288 gyulane.juhasz@emasz.hu 

Fliegh Tamás 06-30-959-9290 tamas.fliegh@eon-hungaria.com  

Debreczeni Dezsőné 06-30-419-5630 dezsone.debreczeni@siemens.com 

Kovács Lajos 06-20-493-8708 kovlala@gmail.com  

mailto:lorinczl@npp.hu
mailto:hzshp@tolna.net
mailto:gyongyi.masane@edf.hu
mailto:gyulane.juhasz@emasz.hu
mailto:tamas.fliegh@eon-hungaria.com
mailto:dezsone.debreczeni@siemens.com
mailto:kovlala@gmail.com


7 
 

Alapszabály módosítására. A szakértő ezt követően az alábbi változtatásokra hívta 

fel a figyelmet: 

 a Ptk. szerinti megfelelést 2016 márciusáig kell teljesíteni; 

 EVDSZ iroda székhelyváltozásának bejelentése; 

 szervezeti felépítés (kettős ügyvezetési szerv: az SZV a stratégiai szerv, az 

Elnökség az operatív szerv); 

 szerkezeti átrendezés; 

 Taggyűlés – szavazati arány taglétszám szerint; 

 rendkívüli taggyűlés összehívása az FB létszámának csökkenése miatt (a 

szavazati arány és az FB létszáma közötti ellentmondás miatt a minimális 

létszámot 3-ról 4-re kell javítani); 

 az FB váltja fel a GEB-et és az EB-t – a törvényi előírásokon túl az eddigi GEB 

és EB feladatokat is ellátná;  

 tagsági viszony (kizárással kapcsolatos); 

 rendkívüli Taggyűlés összehívása – amennyiben a kizárással sújtott él a 

fellebbezési jogával és kezdeményezi azt; 

 a Taggyűlés ¾-es többsége szükséges a döntéshozatalnál: törvényi előírás 

szerint – alapszabály módosítás és a szervezet megszűnéséről vagy 

egyesüléséről szóló határozat esetén; 

 SZV tagság és póttagság megszűnése FB tagság esetén; 

 FB részvétele az SZV munkájában; 

 kizárás, összeférhetetlenség: döntően törvényi hivatkozás; 

 az EVDSZ elnökére vonatkozó összeférhetetlenség; 

 FB összetétele: egy elnök és 6 tag. Szigorúbb összeférhetetlenségi szabályok. 

Az EVDSZ elnöke megköszönte a részletes tájékoztatást. Javasolta, hogy az FB 

tagok és annak elnöke tiszteletdíjban részesüljön, tekintettel arra, hogy a feladat 

ellátása vagyoni felelősséggel jár.  

Ezt követően az alábbi hozzászólások hangzottak el: 

 2.2 pont utolsó felsorolása: adjon időt, ne azonnal szűnjön meg az SZV 

tagság; 

 minimális szinten határozza meg az SZV az FB feladatait az Alapszabályban 

annak érdekében, hogy később ne akadályozza a szervezet működését, 
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 4-7 főben határozza meg az Alapszabály az FB tagjait, mert ha nincs meg a 

teljes létszám, akkor rendkívüli taggyűlést kell összehívni; 

 A Ptk. szerint az FB választja az elnökét, ezzel szemben az alapszabály 

tervezete szerint az SZV. Szükséges az ellentmondás feloldása; 

 kerüljön az Alapszabályba, hogy az első FB mandátum csak 3 évig tart;  

 az FB a tényeket (határozatokat, stb.) véleményezze; 

 a szövetség döntsön arról, hogy milyen hatáskört ad, illetve milyen szerepet 

szán az FB-nek (csak törvényi előírásnak megfelelő feladatokat, illetve 

szerepet vagy többet), majd ehhez igazítsa az Alapszabályt.  

Hozzászólók: Dr. Kiss Mihály, dr. Szilágyi József, Bánkuti Ferenc, Néber Tibor, 

Medveczki Zsolt, Lőrincz László, Nagy Sándor 

Az EVDSZ elnöke kérte az SZV tagokat, hogy esetleges észrevételeiket, módosítási 

javaslataikat írásban jelezzék. Az elhangzottak és a beérkezett javaslatok alapján Dr. 

Kiss Mihály közreműködésével elkészül majd megküldésre kerül az Alapszabály 

módosításának – várhatóan – végleges verzióját. Az alapszabály tervezet 

véglegesítését szolgáló előterjesztés elfogadására a soron következő SZV ülésen 

kerülhet sor. 

 

Az ötödik napirendi pont keretében az EVDSZ elnökhelyettese tájékoztatja a 
jelenlévőket a LIGA Szakszervezetek által kezdeményezett - Népszavazás: a 
férfiaknak 40 éves munkaviszony utáni nyugdíjáért – aláírásgyűjtés aktuális állásáról 
és annak tapasztalatairól. Dr. Szilágyi József felhívta a figyelmet arra, hogy az 
aláírásgyűjtés sikeressége közös érdek, hiszen nem teljesítése esetén a 
szakszervezeti mozgalom nagy presztízs veszteséget szenvedne el. Kérte a 
tagszakszervezeteket, hogy kéthetente küldjék meg az összegyűjtött aláírások 
számát és egyúttal kéri az ezzel kapcsolatosan megadott határidők betartását. 
 
Ezt követően az alábbi hozzászólások hangzottak el: 

 a szabadságolások miatt várhatóan csak szeptembertől indul be igazán az 
aláírásgyűjtés; 

 figyeljünk az adatok helyességére, mert különben nem lesz érvényes az 
aláírás, 

 nagyobb hírverésre lenne szükség és külön – csak ezzel foglalkozó –  
honlapra; 
 

 
Hozzászólók: Pinczés Ernő, Néber Tibor, Debreczeni Dezsőné, Bánkuti Ferenc, 

Keindl Zoltán 

 

Az Egyebek napirendi pont keretében az alábbi témákat tárgyalta az SZV: 
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 EVDSZ Tagkártya szolgáltatások 

Tóth Andrea Terézia EVDSZ kommunikációs munkatárs tájékoztatást adott a 

legfrissebb szolgáltatókról, kiegészítve a már meglévő, de aktualizált 

kedvezményekről is: 

 Praktiker Mo. Kft. 

 Puchner Birtok Bikal 

 Fővárosi Nagycirkusz 

 Hotel Ovit 

 Sungarden Hotel 

 Fruit of the loom 

 Aquaworld 

 Papírmadár Kft. 

 Hotel Kapitány 

 Licence Pro 

 Rákpusztai Csárda 

 Zalakarosi Hotelek 

Kérte a jelenlévőket, hogy lehetőség van további szolgáltatók felvételére is. 

Ehhez minden esetben elérhetőséget és kontakt személy megadását kéri. 

Juhász Gyuláné ÉMÁSZ Szakszervezetek Elnök Asszonya megosztotta a 

LIGA Tagkártyával kapcsolatos negatív tapasztalatát, melynek okán kérte az 

EVDSZ elnökét és elnökhelyettesét, hogy egyeztessenek a LIGA-val és 

aktualizálják a honlapjukon feltüntetett szolgáltatókat. 

 TÁMOP pályázat 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta az SZV-t, hogy a TÁMOP pályázattal 

kapcsolatos ellenőrzésre 2015. szeptember 2-án kerül sor, melynek 

eredményéről a soron következő ülésen be fog számolni. 

 Ágazati szakszervezeti konzultáció 

Az EVDSZ elnöke tájékoztatta a résztvevőket arról, hogy 2015. szeptember 

15-én ágazati szakszervezeti konzultáció megtartására kerül sor az EVDSZ 

szervezésében, melynek során lehetőség lesz a gáziparban történt változások 

és tapasztalatok megtárgyalására is. 
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 Ifjúsági Tagozat 

Keindl Zoltán EVSZ Ifjúsági Tagozat elnök beszámolt a közelmúlt ifjúsági 

eseményeiről az SZV-nek: 

 kiskörei látogatás – önköltséges volt; 

 EVDSZ ifi találkozó – teltházas, jók a visszajelzések; 

 ifjúsági együttműködési konferencia – családbarát politika (LIGA 

képviselteti magát); 

 augusztus utolsó hétvégéjén zajlik a Fiatalok Ligája nyári képzés; 

 Idén még tervben van a Mercedes gyárlátogatás – önköltségen alapon. 

Hozzászólásként Medveczki Zsolt MEVISZ elnöktől elhangzott: 

mit értettek a fiatalok a „nincsenek megfelelő módon képviselve a KSZ-ben” 

megjegyzés alatt? Az IT elnöke küldje meg a vonatkozó anyagot az EVDSZ 

elnökének és elnökhelyettesének. 

 

 VKSZ támogatások 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta az SZV-t arról, hogy a Farkas Ügyvédi Irodával 

aláírásra került a VKSZ támogatások vonatkozásában előterjesztett ügyvédi 

megbízási szerződés, melynek értelmében az EVDSZ jogi képviseletének 

ellátására kéri fel az irodát az E.ON Tiszántúli Áramhálózati Zrt.  ellen indított 

próbaperben. Tájékoztatta továbbá arról is a jelenlévőket, hogy a keresetlevél 

elkészítésére szeptember 2-ig kapott ígéretet az irodától.  

 VAPB ülés beszámoló 

Az EVDSZ elnöke tájékoztatta a jelenlévőket a legutóbbi VAPB ülésen tárgyalt 

témakörökről: 

 Európai Bizottság ajánlását lefordították, kiegészítve a speciális 

magyarországi helyzetekkel; 

 ÁPB működési költségek; 

 c-tarifa; 

 regisztráció kérdése; 

 energiapolitikai egyeztetések. 

 LIGA Szakszervezetek 
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Lőrincz László PADOSZ elnök ügyrendi javaslattal élt, miszerint az SZV 

hallgassa meg az EVDSZ elnökének tájékoztatását, de vitát ne kezdjen a 

témában. 

Az EVDSZ elnöke tájékoztatta az SZV-t, hogy a közelmúltban két LIGA 

Tanácsülés is volt, melynek során elfogadták a LIGA alapszabályának 

módosítását, illetve megválasztották az FB tagokat, akik maguk közül dr. 

Szilágyi Józsefet nevezték ki az FB elnökének. 

A Vasutas Szakszervezeti Mozgalom eseményeiről:  

VDSZSZ szövetség tagjai voltak: 

 VDSZSZ Szolidaritás  

 Vasutas Egészségügyi Szakszervezet 

 GYESEV Szakszervezet 

o A VDSZSZ Szolidaritást kizárták a szövetség tagjai közül, melyet 

követően az FB kapott egy levelet arról, hogy kezdeményezik a 

VDSZSZ Szolidaritás képviselőinek megvizsgálását. 

o A VDSZSZ Szolidaritásnak nem volt közvetlen tagsága a LIGA 

Szakszervezetekben. 

o A VDSZSZ Szolidaritásból került ki a LIGA elnöke, a Számvizsgáló és 

Mandátumvizsgáló bizottság elnöke, az Ifjúsági és a Nyugdíjas 

Bizottság elnöke. Mind az öt tag kettős tagsággal rendelkezett, ugyanis 

a Vasutas Egészségügyi Szakszervezetnek is tagjai. 

o Bárány Balázs az Operaházi Dolgozók Szakszervezetének az elnöke 

is. 

o A LIGA elnöksége hétfőn ülésezett – kiadtak egy nyilatkozat a vádak 

visszautasításáról. 

o FB vizsgálni fogja a LIGA jelenlegi gazdasági helyzetét és likviditását. 

o Az EVDSZ akkor fog állást foglalni, ha szükséges, amennyiben 

lezárulnak a hivatalos eljárások. 

 

 PADOSZ 

Lőrincz László PADOSZ elnök tájékoztatta az SZV-t, hogy a PADOSZ 2015. 

augusztus 31-én ismét tárgyalni fog Lázár Jánossal a foglalkoztatási 

megállapodásról és a rendelkezési állományba kerülésről. Tájékoztatta a 

jelenlévőket arról is, hogy 2015. szeptember 1-jén kezdődik a jutalmak és a 

prémium kifizetések vonatkozásában indított per. 
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 Mátrai Erőmű 

Medveczki Zsolt MEVISZ elnök tájékoztatta az SZV-t, hogy a Mátrai Erőműben 

befejeződött a naperőmű beruházás, melyet a soron következő SZV ülés alkalmával 

az SZV tagok meg is fognak tekinteni. 

 

 

Ezt követően egyéb felvetés nem lévén Téglás József megköszönte a jelenlétet és 

az ülést bezárta.  

 

Budapest, 2015. szeptember 7. 

 

dr. Szilágyi József 
    EVDSZ elnök 
 
 
 

 
Téglás József     Bertafalvi Hortenzia Fanni 

    jegyzőkönyv hitelesítő          jegyzőkönyv-vezető 
 
 
 
 
 
Melléklet: 2015. augusztus 26-i SZV ülés jelenléti íve és a mandátum átruházásával 
kapcsolatos meghatalmazások 


